
 

 
 

 
 
 

 
 
 

Stand van zaken plannen Stadsdeel Zuidoost met 
betrekking tot nieuwe woningbouwlocaties. 
 
In de vorige Holendrechter hebben we een uitvoerige 
rapportage gegeven over de snode plannen van 
Dagelijks Bestuurslid Verdonk om op de plaats waar 
al meer dan 23 jaar de kinderboerderij gevestigd is 
huizen te laten bouwen. Het heette wel slechts 
Studies , maar niemand geloofde er in dat dit alleen 

maar vrijblijvende studies zouden zijn. Temeer niet 
omdat alle vergaderingen die door de projectgroep 
werden gehouden (de laatste op 27 juni) plaats vonden 
in aanwezigheid van Dagelijks Bestuursleden.  
 
Direct nadat wij via-via te horen kregen dat t Brinkie 
zou moeten verdwijnen van deze plek zijn we in actie 
gekomen. Op 12 september zijn maar liefst 7150 
handtekeningen aan DB-lid Verdonk aangeboden 
waarin een dringend beroep werd gedaan de 
kinderboerderij op de bestaande plek te behouden.  
Toen zij als reactie hierop zei dat 't Brinkie mocht 
blijven ontstond een grandioos applaus. De week erna 
stond het met grote letters in de Echo: de kinder-
boerderij mag op de huidige plaats blijven. Maar 

 was een politieke uitspraak, 
bleek achteraf. Zij bleek hiermee bedoeld te hebben 
dat 't Brinkie in de woningbouwplannen wel voor 
Gaasperdam behouden zou blijven. Maar zij zou niet 
gezegd hebben dat 't Brinkie op de huidige plek zou 
mogen blijven. Misschien in de directe omgeving, 
waarbij twee mogelijkheden naar voren zijn gebracht. 
Een op de plek waar nu het Adidas plein is (sport-
voorzieningen) en een ander dicht bij de Gaasperplas 
(in de buurt van het kunstwerk). En allemaal omdat de 
huidige plek van de kinderboerderij zo uitermate 
geschikt zou zijn voor nieuwe woningen. 3 november 
konden op het Stadsdeelkantoor de burgers reageren 
op de plannen van de begroting 2008. Ook onder-
getekende is daar naartoe geweest om nogmaals 
op het belang van behoud op de huidige plek te 
wijzen. Daarbij werd ook naar  
 

voren gebracht dat 
deze plek gegarandeerd was in de structuurvisie 2020. 
Daarin is een pleidooi gehouden voor versterking van 
het Centraal Park. In de structuurvisie werd ook 
aangegeven dat mogelijk de oostzone van ons 
Centraal park een woningbouwlocatie zou kunnen 
worden. Maar ja, het waren nog maar studies, waar 
raadsleden zich nog niet in hoefden te verdiepen, zo 
leek het. Ik bracht naar voren dat dit alleen maar geldt 
wanneer er geheel nieuwe ontwikkelingen aan de orde 
zijn binnen de 15-jarige periode dat de structuurvisie 
van toepassing is; daar kan nu toch nauwelijks sprake 
van zijn. Toen kwam het argument naar voren dat het 
Stadsdeel opdracht heeft 5.000 nieuwe woningen te 
bouwen. Een argument dat volgens mij helemaal 
nergens op slaat, omdat die opdracht al bestond vóór 
de structuurvisie. In de structuurvisie wordt een 
onderscheid gemaakt tussen parken: Stadspark 
(Bijlmerpark), Regionaal Park (Gaasperpark), 
Randpark (Bijlmerweide, Gaasperzoom en Hogedijk) 
en wijkpark, o.a. het Centraal Park Gaasperdam.  
In de wijkparken zijn voorzieningen voor de buurt van 

belang: speelmogelijkheden, school-, schoffel- en 
natuurtuinen, kinderboerderij. Punt uit ! 
 

 

Bouwplannen Centraal Park 
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